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OR.0057.6.2024 

 
 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA SKÓRCZ  

Z DZIAŁALNOŚCI W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM  

tj. 20.06.2024 r. – 21.10.2024 r. 

 
 

 W okresie sprawozdawczym zajmowałem się następującymi sprawami: 

- 20 czerwca br. w biurze notarialnym w Starogardzie Gd. podpisałem akt sprzedaży 

nieruchomości gruntowej, 

- 21 czerwca br. wziąłem udział w uroczystym zakończeniu roku szkolnego w Zespole Szkół 

Publicznych w Skórczu, 

- 23 czerwca br. wziąłem udział w corocznym Maratonie MTB Lisim Tropem, 

- 25 czerwca br. wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej  

w Skórczu oraz sesji Rady Miejskiej, 

- 27 czerwca br. wziąłem udział w Zgromadzeniu Związku Gmin Wierzyca, 

- tego samego dnia wziąłem udział w Walnym Zgromadzeniu ZUOK Stary Las, 

- 29 czerwca br., w Skórczu, odbyło się II Letnie Kino Plenerowe, 

- 1 lipca br. w Urzędzie Miejskim w Skórczu rozpoczęła się kontrola Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, 

- 2 lipca br., w Cechu Rzemiosł Różnych w Starogardzie Gd., odbyło się spotkanie 

rzemieślników, przedsiębiorców z samorządowcami poświęcone szkolnictwu zawodowemu, 

- 3 lipca br. wziąłem udział w spotkaniu dot. uchwał antysmogowych, które miało miejsce  

w Starostwie Powiatowym w Starogardzie Gd., 

- 4 lipca br., w Urzędzie Miejskim w Skórczu, odbyło się spotkanie z Nadleśniczym 

Nadleśnictwa Lubichowo oraz przedstawicielami Instytutu Pamięci Narodowej w kwestii 

dotyczącej wykonania tablicy pamiątkowej na terenie Leśnictwa Zajączek, 

- 8 lipca br. spotkałem się z dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku,  

- 11 lipca br. wziąłem udział w uroczystych obchodach Święta Policji w Starogardzie Gd.,  

- 12 lipca br. wziąłem udział w radzie budowy dot. przebudowy ulic na terenie miasta, 

- 15 lipca br., w Urzędzie Miejskim w Skórczu, odbyło się spotkanie z użytkownikami 

wieczystymi nieruchomości przylegającej do Parku Miejskiego w kwestii podziału działki i jej 

zakupu przez Gminę Miejską Skórcz, 

- 17 lipca br. wziąłem udział w odbiorze robót – budowy dróg, tj. ul. Wysokiej, ul. Norwida, 

ul. Kociewskiej, ul. Mickiewicza i ul. Żeromskiego, 
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- 26 lipca br. wziąłem udział w spotkaniu dotyczącym ewentualnego przejęcia ujęcia wody 

należącego do GS SCH w Skórczu, 

- 30 lipca br. wziąłem udział w uroczystościach żałobnych długoletniej nauczycielki, 

regionalistki śp. Barbary Pawłowskiej,  

- w dniach 1 - 19 sierpnia br. przebywałem na urlopie wypoczynkowym, 

- 26 sierpnia br. wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Mieszkaniowej, 

- 27 sierpnia br. w biurze notarialnym w Starogardzie Gd. podpisałem akt sprzedaży 

nieruchomości gruntowej na Osiedlu Leśnym, 

- tego samego dnia wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej  

w Skórczu, 

- 28 sierpnia br., w Urzędzie Miejskim w Skórczu, odbyło się spotkanie z przedstawicielami 

Akademii Sztuk Pięknych, dotyczące organizacji „Pleneru ze sztuką” w 2025 r., 

- 30 sierpnia br. wziąłem udział w pożegnaniu długoletniego pracownika Zakładu Gospodarki 

Miejskiej w Skórczu w związku z jego przejściem na emeryturę, 

- 2 września br. wziąłem udział w uroczystym rozpoczęciu roku szkolnego w Zespole Szkół 

Publicznych w Skórczu,  

- 4 września br. wziąłem udział w spotkaniu zorganizowanym przez Nadleśnictwo Lubichowo 

z samorządowcami gmin: Osieczna, Osiek, Lubichowo, Smętowo Gr., Skórcz oraz Miasta 

Skórcz w kwestii dotyczącej m.in. uroczystości odsłonięcia tablicy pamiątkowej w Lesie 

Zajączek,  

- 5 września br. wziąłem udział w V sesji Rady Miejskiej w Skórczu, 

- 8 września br. wziąłem udział w obchodach Dożynek Wojewódzkich w Owidzu, 

- 9 września br. wziąłem udział w narodowym czytaniu w Zespole Szkół Publicznych  

w Skórczu, 

- 11 września br. wziąłem udział w Zgromadzeniu Związku Gmin Wierzyca, 

- 19 września br. wziąłem udział w Zarządzie Powiatowym Związku OSP RP Powiatu 

Starogardzkiego w Osieku, 

- 20 września br. wziąłem udział w kolejnej radzie budowy dróg na terenie miasta, 

- tego samego dnia, wspólnie z kierownikiem Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

Marzeną Ośko złożyliśmy życzenia oraz wręczyliśmy upominek z okazji 94. urodzin Pani 

Jadwidze Kłos, 

- 22 września br. wziąłem udział w uroczystościach rocznicowych w Lesie Szpęgawskim, 

- 23 września br., wspólnie z panią Skarbnik, podpisaliśmy umowę na zaciągnięcie kredytu  

w Banku Spółdzielczym w Skórczu, 
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- tego samego dnia wziąłem udział w spotkaniu Prezydium Rady Miejskiej w Skórczu, 

- 25 września br. wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej  

w Skórczu,  

- 26 września br. w biurze notarialnym w Starogardzie Gd. podpisałem akt notarialny dotyczący 

wykupu użytkowania wieczystego oraz zamiany nieruchomości gruntowych, 

- 27 września br., w Urzędzie Miejskim w Skórczu, odbyło się spotkanie dotyczące organizacji 

II Jarmarku Świątecznego, 

- 1 października br., w Urzędzie Miejskim w Skórczu, odbyło się szkolenie dotyczące Akcji 

Kurierskiej, 

- 4 października br. wziąłem udział w szkoleniu dotyczącym działania 9.2 FEP  

nt. przystosowania do zmian klimatu, 

- 7 października br. wziąłem udział w częściowym odbiorze dróg wykonanych w ramach 

dwuletniej umowy. Do tej pory wykonano ponad 50% wartości kontraktu, 

-  10 października br., w Urzędzie Miejskim w Skórczu, odbyło się spotkanie  

z przedstawicielami Gminy Skórcz, w kwestii dot. aglomeracji, 

- 11 października br. wziąłem udział w uroczystych obchodach Dnia Edukacji Narodowej, 

- 15 października br. wziąłem udział w Prezydium Rady Miejskiej w Skórczu, 

- 16 października br. wziąłem udział w Walnym Zgromadzeniu Ogólnym – Wyborczym 

Związku Gmin Pomorskich, 

- 17 października br. wziąłem udział w podsumowaniu działalności w roku bieżącym Klubu 

MX Skórcz, 

- 20 października br. wziąłem udział w uroczystościach upamiętniających pomordowanych  

w lasach na Zajączku i Czarnym w latach 1939 – 1944 oraz odsłonięciu pomnika w miejscu 

kaźni,  

- 22 października br., w Urzędzie Miejskim w Skórczu, odbyło się zaplanowane ćwiczenie 

obronne, 

- 23 października br. wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Społecznej Rady Miejskiej  

w Skórczu,  

- 25 października br. odbyło się spotkanie pokontrolne, kończące kilkumiesięczną kontrolę 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Urzędzie Miejskim w Skórczu,  

- tego samego dnia wziąłem udział w promocji książki dra Mateusza Kubickiego pt. „Okupacja 

niemiecka w powiecie starogardzkim 1939 – 1945”, 
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- 27 października br. wziąłem udział w uroczystej mszy św. w intencji zamordowanej 80 lat 

temu Rodziny Nagórskich. Po mszy św., wspólnie z młodzieżą, udaliśmy się na grób, gdzie 

zapaliliśmy znicze,  

- 28 października br., na zaproszenie Marszałka Województwa Pomorskiego Mieczysława 

Struka oraz dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku Grzegorza Stachowiaka, 

wziąłem udział w uroczystym podpisaniu umowy na wykonanie robót budowlanych  

pn.: „Budowa nowego przebiegu drogi wojewódzkiej nr 231 na odcinku od Skórcza do węzła 

autostrady A1 Kopytkowo, etap I, Skórcz – Mirotki”.  

Informuję także, że w okresie sprawozdawczym, jak zwykle, na bieżąco, nadzorowałem  

i koordynowałem zadania realizowane przez pracowników Urzędu Miejskiego i kierowników 

jednostek organizacyjnych.  


